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CONCEPT Verslag Ledenvergadering van GEENN1  
10 mei 2023 in tuinpark de Groote Braak 

 
Aanwezige leden: 12 leden 

Bericht van verhindering leden: 7 leden 

Aanwezig namens het bestuur: Frances de Waal (voorzitter en secretaris), Leo Kranenburg 

(penningmeester en technisch voorzitter), Mireille de Ridder (lid) en Dennis Zandvliet (aspirant lid).  

Bericht van verhindering bestuursleden: Hans Lalk (lid) 

Het jaarverslag (met o.a. de agenda, het activiteitenverslag en het financieel verslag) staat op 
geenn1.nl/links 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Zij is blij dat de 

vereniging opnieuw gebruik mag maken van de accommodatie van het tuinpark voor deze ALV. 

De voorzitter stelt de aanwezige bestuursleden voor en geeft het woord aan de penningmeester 

die deze vergadering verder leidt als technisch voorzitter (Tv.) 

2. Mededelingen 
Zie berichten van verhindering. 

3. Concept verslag ALV 2022 
Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd met dank aan de notulist. 

4. Activiteiten 2022 en 2023 
Het verslag en het activiteitenplan voor komend jaar zijn vooraf toegestuurd en ook te vinden 

op geenn1.nl/links#alv2023. 

De secretaris geeft een korte toelichting op de activiteiten die in 2022 zijn gedaan. Een selectie:  

- Er is een klacht ingediend ingediend bij de gemeente Amsterdam. 

- Vervolgens is een klacht ingediend bij de ombudsman van Amsterdam over het niet 

afhandelen van onze klacht. 

- Het WOB-besluit van de gemeente Amsterdam gaat over de foutieve cijfers van het aantal 

festivals in Amsterdam in 2019. Het stuk over de chat toont een miscommunicatie tussen de 

burgemeester en het Stedelijk Evenementen Bureau (SEB), waardoor de burgemeester de 

gemeenteraad verkeerd heeft ingelicht. Er was geen daling, zoals de burgemeester zei, maar 

een lichte stijging van het aantal festivals.  

- GEEN N1 heeft deelgenomen aan een mediation-traject met vertegenwoordigers van de 

gemeente Amsterdam. Dit was op zich positief omdat er serieus naar klachten werd 

geluisterd, maar o.a. door ziekte ligt het alweer even op z’n gat.  

- Het bestuur gaat inzake 3 festivals in beroep: Komm Schon Alter en Georgies (Amsterdam) 

en Awakenings (Haarlemmermeer).  

- De secretaris geeft een korte toelichting op het activiteitenplan 2023. Er wordt vooral 

doorgegaan op de onderwerpen die spelen, met de drie beroepszaken als hoofdmoot. 

https://geenn1.nl/links
http://www.geenn1.nl/links#alv2023
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De vergadering is akkoord met het activiteitenverslag van 2022 en het activiteitenplan voor 

2023. 

5. Financieel verslag 2022 en begroting 2023 
Het verslag en de begroting voor 2023 zijn vooraf toegestuurd en ook te vinden op 

geenn1.nl/links#alv2023. De penningmeester geeft een toelichting: Het was een goed jaar. Hij 

dankt de leden voor hun extra donaties om de beroepszaken mogelijk te maken. De vereniging 

is financieel gezond.  

De vergadering is akkoord met het financieel verslag van 2022 en de begroting voor 2023. 

6. Verslag van de kascommissie 
De kascommissie bestaat uit 2 leden. De kascommissie heeft de financiële gegevens bekeken en 

geen onrechtmatigheden geconstateerd. De commissie stelt voor het bestuur decharge te 

verlenen, wat door de leden wordt bekrachtigd. De Tv. bedankt de kascommissie. 

De kascommissie voor de ALV van 2024 bestaat wederom uit 2 leden, waarvan 1 lid vervangen is 

door een ander lid.  

7. Bestuurszaken 
Het bestuur stelt voor aspirant bestuurslid Dennis Zandvliet te benoemen tot bestuurslid. De 

leden bekrachtigen dit met applaus. 

Het bestuur roept leden op na te denken of ze het bestuur kunnen komen versterken. Dan kan 

de vereniging meer onderwerpen aanpakken. Bel of mail Frances voor informatie over de 

functie.  

8. Rondvraag 
- Vraag hoe de burgemeester en de gemeenteraad hebben gereageerd op de uitkomst van het 

WOB-verzoek: de burgemeester heeft geen excuses gemaakt en de raad heeft er geen 

vragen over gesteld. Het WOB-besluit staat wel op de agenda van het niet-juridische traject 

met de gemeente. GEEN N1 wilde dit traject wel proberen, een juridisch traject kan altijd 

nog. Tijdens de mediation die volgde zijn er goede gesprekken geweest, mogelijk gemaakt 

door de afgesproken geheimhouding voor de duur van de gesprekken. Helaas vielen twee 

deelnemers van de kant van de gemeente uit en zijn de gemaakte afspraken niet 

geëffectueerd. Als de mediation niet wordt afgemaakt overweegt het bestuur andere wegen 

te volgen. 

- Een lid laat weten informatie te hebben dat er in het evenementenbeleid van Amsterdam 

binnenkort grote veranderingen te verwachten zijn. Een ander lid denkt dat de acties van 

GEEN N1 daar veel voor aangedragen hebben en de stad daar nu van kan profiteren. Een lid 

memoreert een compliment dat de directeur van het SEB aan de voorzitter heeft gemaakt.  

- Een lid noemt Sonneveld, die de vereniging wel wil helpen.  

   

9. Afsluiten 
De Tv. sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun komst en inbreng. 

 

PAUZE 

Met koffie, thee en fris en nog meer van het tuinpark en hapjes verzorgd door enkele leden. 

http://www.geenn1.nl/links#alv2023
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Programma na de pauze 
Het programma is verzorgd door Mireille. De leden konden, als opwarmertje voor het serieuze 

vervolg, in een korte quiz met hun telefoon stemmen op mogelijke ‘guilty pleasures’ van de 

bestuursleden.  

Vervolgens werden op slides Fabels en Feiten gepresenteerd en aan de hand van de uitkomst 

gediscussieerd. Een paar van de besproken onderwerpen: 

- Geluidsoverlast: is een gevaar, je kunt er o.a. gehoorschade van krijgen en hartkloppingen. Aan 

de andere kant, als je eenvoudig het geluid zachter zet zijn festivals in de huidige vorm niet meer 

haalbaar omdat bezoekers altijd praten tijdens de optredens en dat de muziekbeleving dan gaat 

belemmeren. Iemand merkt op dat oordoppen bij festivals verkocht worden om 

verzekeringsclaims te voorkomen. 

- Evenementenbeleid: is onzorgvuldig en ondemocratisch tot stand gekomen. Burgerparticipatie is 

een wassen neus, overheden proberen hiermee besluiten zo lang mogelijk uit te stellen. 

- De omgevingsdienst: de commissie van Aartsen heeft een paar jaar geleden vastgesteld dat de 

omgevingsdiensten tekortschieten en hun oren te veel naar hun opdrachtgevers (gemeenten) 

laten hangen. Dat zal zeker bij ons ook spelen. 

- Bij de rechter: mag de overheid van burgers vragen zoveel geluidsoverlast te accepteren? Met 

die vraag kom je nergens bij de rechter. Die kijkt naar het beleid en wanneer het geluid binnen 

de norm is ben je uitgepraat. Maar die gevelnorm is gebaseerd op ramen en deuren dicht en dat 

is zomers meestal onhoudbaar. Daar vraagt GEEN N1 aandacht voor in een van de drie 

beroepszaken. 

- Tuinparken: in Amsterdam West zijn 7 tuinparken. De Raad van State heeft geoordeeld dat zij 

belanghebbende zijn. Maar ze komen niet voor in de cijfers. Hoe zit dat? Nou, Amsterdam neemt 

de tuinparken wel mee als belanghebbenden, maar juridisch zijn de mogelijkheden nihil omdat 

de tuinparken geen geluidsgevoelige locaties zijn en de tuinhuisjes geen woningen zijn. Dus de 

advocaten van de evenementen vegen geluidsoverlast in de tuinparken heel eenvoudig van tafel. 
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